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proposiciô anterior, l’acord de la Junta General 
Ordinària de 1928 que es refereix a l’adqui- 
siciô d’immobles, la proposiciô que motivà aquell 
acord i l’acord de la sessiô extraordinària d’a- 
quest Conseil Administratiu del dia 2 d’octubre 
de 1928.

Oberta la deliberaciô, intervé el Dr. Vivancos, 
el quai diu que no es vol referir a la convenièn- 
cia 0 no conveniència de que la Mutual adquirei- 
xi immobles, puix ja feu constar la seva cpiniô 
en la sessio extraordinària del Conseil, el quai 
acord s’ha llegit, on fou l’unie que es manifes- 
tà en contra d’aquesta forma d’inversiô de capi
tal. Diu que es referirà ünicament a la proposiciô 
llegida signada per la majoria de Consellers i en 
la quai es proposa l’adquisiciô d’un immoble dé
terminât amb certs tràmits i requisits, i fa avi- 
nent que ell considéra que amb els elements de 
judici que es donen en la proposiciô, no n’hi ha 
suficient per decidir sobre una qüestiô de tanta 
transcendència que implica la inversiô de la ma
joria del capital de la Mutual Mèdica.

Continua el Dr. Vivancos i afirma que se- 
gons el seu criteri i després d’haver-hi méditât 
diverses vegadés creu que la Junta General no 
va concedir una autoritzaciô prou àmplia per- 
què el Conseil per si sol pugui procedir a l’ad- 
quisiciô. d’un immoble per la quai cosa proposa 
que en el cas que sigui véritablement urgent l’ad- 
quisiciô de la casa determinada de la quai es 
parla en la proposiciô, es cridi quan menys a la 
Junta Consultiva perquè doni la seva opiniô tant 
pel que es refereix a si el Conseil està auto- 
ritzat o no com per l’immoble determinat que ens 
ocupa. D’aquesta manera, diu, quan menys es 
diluirà la responsabilitat que creu que ël Conseil 
no ha d’acceptar per ell sol.

Demana el Dr. Vivancos que en el cas de què 
no fôs acceptada la proposiciô que acaba de fer 
de cridar la Junta Consultiva, almenys, que que- 
di damunt la taula la proposiciô avui llegida per 
a donar lloc a què els Consellers que no tenien 
cap referèneia ni noticia d’aquest assumpte pu- 
guin estudiar-s’ho i formar elements de judici.

Intervé el Dr. Santinà que fa constar que ell 
sempre ha estât partidari i ha insistit diverses 
vegades amb la idea d’ésser el més respectuôs 
possible amb el pensament de la majoria per la 
quai cosa ha propugnat sempre perquè les Jun
tes Générais de la Mutual Mèdica poguessin és-
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ser de lliure assistèneia per tots els associais. 
Diu que en. aquesta ocasiô que es tracta d’una 
qüestiô econòmica importantissima és més indi
cada que mai la consulta a tots els socis, per la 
qUal cosa entén que més que dirigir-se a la Jun
ta Consultiva cal dirigir-se a la majoria dels so
cis de la Mutual Mèdica convocant si és précis 
una Junta General on puguin assistir-hi tots els 
associais i opina que aquest assumpte de l’adqui- 
siciô d’immobles no hauria de resoldre’s pel 
Conseil sino de la forma per eli indicada.

Intervé el Dr. Moya i diu. que la consulta ja 
fou oportunament feta en la Junta General de 
1928, la quai autoritzà degudament al Conseil i 
ara es tracta de complimentar aquella autoritza
ciô amb la compra d’un immoble determinat, la 
qual cosa si s’hagués de consultar a tots els so
cis dificultaría o impossibilitaria la compra, puix 
que podria perdre’s I’oportunitat i resultaría 
sempre molt difícil que tots els socis es poses- 
sin d’acord per una casa determinada.

El Dr. Trenchs intervé i - opina, igualment, 
que representa un gros obstacle de tenir que cri
dar una Junta General o dirigir-se a la Junta 
Consultiva, amb la qual cosa es perd temps i 
pot fer perdre l’oportunitat de la compra.

Intervé de nou el Dr! Moya que diu que no 
ha de manifestar que en el cas que es tractés 
d’adquirir un immoble que a l’ensems d’ésser 
una forma d’inversiô de capitals servis per po- 
dér-hi hostatjar el Sindicat amb totes les seves 
Seccions, podria consultar-se, si no a l’Assem
blea, a la Junta Consultiva,. però com que en 
aquest cas es tracta simplement d’adquirir una 
Casa per renda no creu procèdent fer cap con
sulta perquè, com ha dit abans, aixô pot fer per
dre les oportunitats.

El Dr. Santiña intervé de nou i manifesta 
que els acords de la Junta General no son sufi- 
cientment clars perquè el Conseil pugui decidir 
per si sol. És un assumpte, diu, que mereix que 
sigui estudiat i tractat ben amplament arribant 
a la celebrado d’una Junta General atrib assis
tèneia de tots els socis com abans ha proposât,
o àdhuc a un plebiscit per veure si es considera 
convenient l’adquisiciô de la casa que es pro
posa.

Intervé el senyor Président Dr. Coll. Diu que 
abans de passar a votado la proposiciô que es 
discuteix es permet de manifestar la. seva opiniô.


